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BRMG-KPGiM-III.0012.17.2013 

 
Protokół Nr 59-17/2013 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 24 września 2013 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, 
w sali nr AP-1, Urząd Miejski, przy ul. Nowe Ogrody 8/12 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.  
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 59 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Następnie 
przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad następujących 
projektów uchwał: 
 

1. W sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta 
Gdańska a Gminą Miasta Sopotu w sprawie określenia wzajemnych 
zobowiązań Gminy Miasta Gdańska i Gminy Miasta Sopotu w zakresie 
zarządzania fragmentem połoŜonej w granicach administracyjnych Gminy 
Miasta Gdańska i Gminy Miasta Sopotu tzw. Drogi Zielonej od skrzyŜowania z 
Aleją Grunwaldzką/Aleją Niepodległości do ronda u zbiegu ulic Gospody i Wł. 
Łokietka włącznie, i jego finansowania – druk nr 1025. 

  

 Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 1.1.? 

 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 1.1. 

 

2. W sprawie zmiany uchwały w sprawie Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych – 
druk nr 1042. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 1.2? 

 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 1.2. 

 

3. W sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień w podatku od 
nieruchomości na terenie Miasta Gdańska – druk nr 1029. 

  
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 3.1.? 



 2

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 3.1. 
 
4. W sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i 

wysokości stawki opłaty miejscowej na terenie Miasta Gdańska – druk nr 
1030. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 3.2.? 
 
 Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 3.2. 
 
5. Zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 
1031. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 3.3.? 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 3.3. 
 

Następnie przewodniczący podał pod głosowanie przyjęcie następującego 
porządku obrad: 
 
1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia opinii o lokalizacji 

kasyna gry – druk nr 1027. 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
1.1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie zawarcia Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a Gminą Miasta Sopotu w 
sprawie określenia wzajemnych zobowiązań Gminy Miasta Gdańska i Gminy 
Miasta Sopotu w zakresie zarządzania fragmentem połoŜonej w granicach 
administracyjnych Gminy Miasta Gdańska i Gminy Miasta Sopotu tzw. Drogi 
Zielonej od skrzyŜowania z Aleją Grunwaldzką/Aleją Niepodległości do 
ronda u zbiegu ulic Gospody i Wł. Łokietka włącznie, i jego finansowania – 
druk nr 1025. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych – druk nr 1042. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 
2013-2040 – druk nr 1034. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 



 3

3. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1035. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3.1.  Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie określenia wysokości 

stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie Miasta Gdańska – 
druk nr 1029. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3.2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie określenia zasad ustalania i 

poboru oraz terminu płatności i wysokości stawki opłaty miejscowej na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr 1030. 

 Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3.3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w 

drodze inkasa opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso – druk nr 1031. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie złoŜonych ofert 

na oddanie w najem lokalu uŜytkowego w trybie bezprzetargowym - w 
drodze zbierania i wyboru ofert.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie: 
Porządek został przyjęty 4 głosami za- jednogłośnie. 

 

Punkt - 1 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia opinii o lokalizacji 
kasyna gry – druk nr 1027. Oryginał druku nr 1027 stanowi załącznik do protokołu 
z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 26 września 2013r. Sprawa: BRMG - 
S.0006.261.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
To jest bardzo prosty projekt uchwały. Jest to wystąpienie o lokalizację kasyna gry 
na terenie Gdańska, a konkretnie chodzi o budynek biurowo - apartamentowy 
„Amber- Tower”.  KaŜdy radny z tym drukiem uchwały się zapoznał.  
Czy są głosy w dyskusji? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk 
nr 1027. 
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Głosowanie przebiegło w następujący sposób: 
2 glosy za, 2 glosy przeciwne, 0 głosów wstrzymujących się. Opinia Nr 59-
17/325/80/2013 
 

 
Punkt – 1.1. 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie zawarcia Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a Gminą Miasta Sopotu w 
sprawie określenia wzajemnych zobowiązań Gminy Miasta Gdańska i Gminy 
Miasta Sopotu w zakresie zarządzania fragmentem połoŜonej w granicach 
administracyjnych Gminy Miasta Gdańska i Gminy Miasta Sopotu tzw. Drogi 
Zielonej od skrzyŜowania z Aleją Grunwaldzką/Aleją Niepodległości do ronda u 
zbiegu ulic Gospody i Wł. Łokietka włącznie, i jego finansowania – druk nr 1025. 
Oryginał druku nr 1025 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska 
z dnia 26 września 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.259.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Maciej Radowicz, Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku  
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przekazanie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji 
przeszedł do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego 
pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a Gminą Miasta Sopotu w sprawie określenia 
wzajemnych zobowiązań Gminy Miasta Gdańska i Gminy Miasta Sopotu w 
zakresie zarządzania fragmentem połoŜonej w granicach administracyjnych 
Gminy Miasta Gdańska i Gminy Miasta Sopotu tzw. Drogi Zielonej od 
skrzyŜowania z Aleją Grunwaldzką/Aleją Niepodległości do ronda u zbiegu ulic 
Gospody i Wł. Łokietka włącznie, i jego finansowania – druk nr 1025. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1025. 
Opinia Nr 59-17/326/81/2013 
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Punkt – 1.2. 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych – druk nr 1042. Oryginał druku nr 
1042 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 26 
września 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.281.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przekazanie informacji i otworzył dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Składać wnioski trzeba do końca września? 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak. Do końca września na rok przyszły. I tak, co roku zbieramy wnioski do końca 
września na następny rok. Procedura tej oceny zasadniczo musi zamknąć się do 
końca lutego następnego roku, po to, Ŝeby na wiosnę startować z tymi projektami, 
a nie jak to było w latach poprzednich, ze donoszono jakieś dokumenty, 
poprawiano, uzupełniano i tak dopiero po wakacjach zaczynaliśmy budowy, które 
trzeba było szybko realizować. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Jaka kwotę mamy zarezerwowana na te inicjatywy? 
 
Pan Izabela Kuś, Zastępca dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
Mieliśmy początkowo 3 miliony złotych, a w momencie, kiedy zaczęli nam 
wykruszać się inicjatorzy wystarczył milion złotych. W zeszłym roku nasz udział był 
na poziomie 800 tysięcy złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Mam pytanie. Skrzyknęli się mieszkańcy ulicy Brukowej i Oni, zresztą od 2006 roku 
nad tym pracujemy i na dzisiejszy dzień stoimy na tym, Ŝe May projekt, z 
pozwoleniem na budowę, z wszystkimi innymi uzgodnieniami o wartości około 40 
tysięcy złotych. Chciałbym się teraz spytać, bo Oni byli przekonani, Ŝe to byłby ich 
wkład w tę inicjatywę, remontu ulicy Brukowej, ona nie jest długa. 
 
Pan Izabela Kuś, Zastępca dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
Czyli pan przewodniczący mówi, Ŝe koszt tej dokumentacji i tych pozwoleń, to 
byłby ich wkład? 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tak. No i, ile jeszcze musieliby mieć pieniędzy, Ŝeby dostać dofinansowanie? 
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Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Nie wiemy, ile ta inwestycja kosztowałaby w całości.  
Wiemy natomiast, Ŝe % dofinansowania do ich inicjatywy, to jak powiedziałem 
maksimum 70%, ale nie mniej niŜ 35%. Ten wniosek podlegałby ocenie, i na bazie 
tej oceny  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Rozumiem. Czyli oni musza jak najszybciej ten projekt złoŜyć, najpóźniej do końca 
września? 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak. Tym bardziej, jak pan przewodniczący powiedział, Ŝe ten projekt jest juŜ 
przygotowany, czyli ma wszystkie uzgodnienia, a o to chodzi. Inicjator przedkłada 
dokumentację, więc do 30 września jest szansa, Ŝeby złoŜyć ten projekt do tej 
edycji, czyli do dofinansowania na rok przyszły. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dobrze. Pozwolę sobie z tymi mieszkańcami do Wydziału podejść, bo naprawdę jest 
to bardzo fajna rzecz, bo ci ludzie sami się zmobilizowali i poświęcili duŜo czasu i 
pieniędzy na to. Są to dwa kartony dokumentacji w tej sprawie, bo to jest 
infrastruktura pod drogą, czyli kanalizacja wodna, ściekowa, gazowa itd. 
 
Radny Paweł Czerniewski, członek Komisji 
Panie dyrektorze. Odnośnie tego rozróŜnienia związanego z podatkiem VAT, o 
którym Pan mówił, bo nie dosłuchałem pana wypowiedzi. W uchwale jest zapisane 
rozróŜnienie, jako osoby prawne i pozostałe, czy jest zapisane, jako przedsiębiorcy 
i nie przedsiębiorcy? 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Nie tutaj w podatku VAT mówiliśmy jakby o wysokości, gdzie dla osób innych niŜ 
fizyczne minimalne dofinansowanie jest nie mniejsze, niŜ 23%, co ma uatrakcyjnić 
tą ofertę. 
 
Radny Paweł Czerniewski, członek Komisji 
Chodzi tylko o zapis, bo osoba fizyczna moŜe prowadzić działalność gospodarczą, 
osoba fizyczna moŜe być przedsiębiorcą, moŜe być płatnikiem podatku VAT. 
Według mnie powinien być zapis przedsiębiorca a nie osoba prawna. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Wracam jeszcze do tego projektu drogowego. Cały koszt projektu wynosiłby 300 
tysięcy złotych, to inicjator, jeśli dostanie 70% dofinansowania, to oni muszą swój 
wkład mieć w wysokości 90 tysięcy złotych? Czy te 40 tysięcy byłoby zaliczone, jako 
wkład i jeszcze musieliby zebrać 50 tysięcy złotych? 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
JeŜeli jest projekt wartości 300 tysięcy złotych. To oznacza, Ŝe przystępując do 
lokalnych inicjatyw dostaną dofinansowanie w wysokości nie mniej, niŜ 35%, ale teŜ 
nie dostaną więcej niŜ 70%.  
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Przewodniczący Piotr Dzik 
ZałóŜmy, Ŝe bierzemy to górne dofinansowanie, czyli 70%. 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Jeśli cały koszt projektu wynosi 300 tysięcy złotych, czyli 30% muszą mieć wkładu 
własnego, czyli 90 tysięcy złotych. 
 
 Przewodniczący Piotr Dzik 
JeŜeli dokumentacja i te wszystkie pozwolenia są na kwotę 40 tysięcy złotych, to 
muszą jeszcze zebrać 50 tysięcy złotych? 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
JeŜeli w tych 300 tysiącach złotych zawiera się wartość dokumentacji, to tak. Jeśli 
cały projekt to 300 tysięcy, i przy 70% dofinansowania, to dla nich zostaje 90 
tysięcy, ale pokazują rzeczowy wkład 40 tysięcy złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Wszystko rozumiem. Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję i 
przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany uchwały w sprawie Lokalnych Inicjatyw 
Inwestycyjnych – druk nr 1042. 
 
Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1042. 
Opinia Nr 59-17/327/82/2013 

 
Punkt – 2. 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – 
druk nr 1034. Oryginał druku nr 1034 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 26 września 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.273.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czy wiemy coś na temat połączenia drogi kolejowej z Portem Gdański?  
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Mieliśmy posiedzenie Komisji w Zarządzie Morskiego Portu Gdańsk i wiemy, Ŝe to 
jest bardzo waŜne, Ŝeby ten transport z Portu nam nie rozjechał tych nowych dróg. 
Byłoby to odciąŜenie naszych dróg drogą kolejową. 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Wiemy. Projekt kolejowy miał swoje problemy. Kolejarze mieli z nim swoje 
problemy Odbyły się spotkania, w których miasto reprezentowali i Gdańska Agencja 
Rozwoju Gospodarczego, i Gdańska Infrastruktura Wodociągowo-Kanalizacyjna i 
Pan Prezydent Bojanowski, i tutaj wydaje nam się wrócić z dalekiej podróŜy i 
pomóc trochę kolejarzom w dociągnięciu tematów związanych z uzgadnianiem 
projektu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tam są chyba tereny do wywłaszczenia? 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak. Tu przede wszystkim chodziło o uzgodnienie z GIWK, o pewne uwarunkowania, 
które są potrzebne do ostatecznych uzgodnień, Ŝeby ten projekt mógł iść dalej. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
GIWK, to przecieŜ nasza spółka miejska, to, co były za problemy? 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tu chodziło o pewne rzeczy. Mi głupio tak wypowiadać się bez drugiej strony, czyli 
PKP, ale … 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Ale idzie ku dobremu? 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak. Idziemy ku dobremu. To jest inwestycja PKP, linię prowadzącą do portu i my 
pomagamy im doprowadzać inwestycję do realizacji, bo oni są na etapie kończenia 
uzgodnień projektowych, no i muszą zdąŜyć w okresie unijnym wykonać to. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Muszą projekt zakończyć do końca 2015 roku. 
 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Do końca III kwartału 2015r. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Panie dyrektorze, proszę pilnować, Ŝeby to nam nigdzie nie umknęło. 
Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania.  
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – druk nr 1034. 
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Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - 
zawarty w druku nr 1034. Opinia Nr 59-17/328/83/2013 

                                 
 

Punkt – 3 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1035. Oryginał druku 
nr 1035 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 26 
września 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.274.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1035. 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1035. Opinia Nr 59-17/329/84/2013 
 

 

Punkt – 3.1. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie określenia wysokości stawek i 
zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie Miasta Gdańska – druk nr 
1029. Oryginał druku nr 1029 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 26 września 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.268.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe projekt uchwały 
zakłada wzrost podatku od nieruchomości zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 
Finansów, który przygotował to Rozporządzenie w oparciu o komunikat Prezesa 
Głównego Urzędu Statystycznego o wzroście cen towarów i usług konsumpcyjnych 
w pierwszym półroczu 2013 roku w stosunku do pierwszego półrocza 2012 roku.  
 
Przewodniczący piotr Dzik 
Czy zdroŜały nieruchomości? 
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Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Nieruchomości nie zdroŜały, ale podatek od nieruchomości wzrośnie średnio o 0,9%. 
To jest mała kwota, czyli w wartości nominalnej wzrost będzie od 1 grosza do 21 
groszy. Najwięcej wzrosną podatki przy działalności gospodarczej. 
 
Przewodniczący piotr Dzik 
Ile do miasta więcej pieniędzy wpłynie? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Do miasta wpłynie więcej 2 miliony 100 tysięcy złotych.  
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Jaka inflacja była w tym okresie? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Wynosiła 4,2%. W tym roku jest inflacja wyjątkowo niska w stosunku do półrocza 
zeszłego roku. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Otrzymujemy mnóstwo pytań mailowych. Dlaczego przedsiębiorca płaci 
trzydziestokrotnie wyŜszy podatek od nieruchomości niŜ osoba fizyczna? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Stawki maksymalne są ustanowione, tak jak wspomniałam przez Ministra Finansów, 
bo najpierw jest w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych, a w ślad za tym jest 
Rozporządzenie, które określa stawki maksymalne i zawsze działalność gospodarcza 
obarczona była większymi podatkami niŜ osoba fizyczna. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
To wynika z ustawy? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Tak. A my w Gdańsku stosujemy, od paru lat mamy taka politykę, Ŝe w zakresie 
stawek podatku od nieruchomości są maksymalne stawki. W większości w większych 
miastach tak samo jest. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Ale my, jako Gdańsk jesteśmy najdroŜszym miastem, jeŜeli chodzi o uŜytkowanie 
wieczyste dla przedsiębiorców. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
MoŜliwe. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Bo są widełki od 3% do 12%, a my mamy 12% a inne miasta idą przedsiębiorcom na 
rękę i mają niŜsze podatki. My moglibyśmy mieć na przykład 6% i na pewno wtedy 
by więcej firm powstawało. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Czy jesteśmy obligowani w jakiś sposób do stosowania maksymalnych stawek? 
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Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Obligo nie ma. To są maksymalne stawki. Tak jak wspomniałam polityka miasta od 
paru lat, nawet od dawna jest taka, Ŝe mamy maksymalne stawki. A tak naprawdę, 
tak jak powiedziałam to jest 2 miliony więcej dla budŜetu. Potrzeby budŜetu są 
duŜe. I teŜ mają państwo w uzasadnieniu uchwały, Ŝe dla osoby fizycznej z małym 
mieszkaniem to będzie wzrost podatku o jedną złotówkę. No, faktycznie 
największy wzrost jest po stronie przedsiębiorcy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję, przechodzimy do 
głosowania. 

 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień w 
podatku od nieruchomości na terenie Miasta Gdańska – druk nr 1029. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - 
zawarty w druku nr 1029. 

 

Punkt – 3.2. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie określenia zasad ustalania i 
poboru oraz terminu płatności i wysokości stawki opłaty miejscowej na terenie 
Miasta Gdańska – druk nr 1030. Oryginał druku nr 1030 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 26 września 2013r. Sprawa: BRMG - 
S.0006.269.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
O ile średnio rośnie opłata miejscowa? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
O 5 groszy. W zeszłym roku teŜ nie mieliśmy stawki maksymalnej. Maksymalna 
stawka była 2, 17 zł., a mamy w 2013 roku w wysokości 2, 10zł., a na rok 2014 
maksymalna stawka wynosi 2, 19 zł., a proponujemy 2, 15 zł. Dochody z tego tytułu 
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są na poziomie 800 tysięcy złotych. Nie ma moŜliwości zrezygnowania z tej opłaty, 
bo jest to opłata obligatoryjna. 
 
Radny Paweł Czerniewski, członek Komisji 
Czemu stosujemy stawkę niŜszą od maksymalnej? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Poczekamy na przyszły rok jak będzie 2, 20 zł., a teraz, Ŝeby łatwiej było liczyć 
proponujemy 2, 15 zł. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Po zastosowaniu zwiększonej stawki ile będzie więcej do kasy miasta? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
W zeszłym roku było 500 tysięcy złotych. W tym roku wpłat mamy na poziomie 800 
tysięcy złotych, ale jest to uzaleŜnione od ilości przybywających turystów do 
Gdańska. Natomiast z tej opłaty nie moŜemy zrezygnować, bo ona jest 
obligatoryjna. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czyli mamy juŜ dodatkowo 2 miliony 800 tysięcy złotych, bo tam było 2 miliony a 
tutaj 800 tysięcy. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Nie 2, 8 miliona, bo w podatku od nieruchomości mieliśmy 2 miliony wzrostu, a 
tutaj ten wzrost moŜe być a nie musi, bo to jest zaleŜne od ilości przybywających 
do nas turystów. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 
 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz 
terminu płatności i wysokości stawki opłaty miejscowej na terenie Miasta 
Gdańska – druk nr 1030. 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1030. Opinia Nr 59-17/331/86/2013 
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Punkt – 3.3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w 
drodze inkasa opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso – druk nr 1031. Oryginał druku nr 1031 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 26 września 2013r. 
Sprawa: BRMG - S.0006.270.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa 
opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso – druk nr 1031. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek – zawarty w druku nr 1031. Opinia Nr 59-17/332/87/2013 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Opłata targowa i środki transportowe będą na najbliŜszej sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dzisiaj nie mamy uchwały dotyczącej opłaty targowej. Natomiast do Komisji 
zostało skierowane pismo od Kolekcjonerów, którzy piszą, Ŝeby od przyszłego roku 
zmniejszyć opłatę targową na Jarmarku Dominikańskim. Czy Urząd nad tym 
pracuje? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Tutaj jest problem formalno- prawny, bo ta ulga miałaby podłoŜa przedmiotowo-
podmiotowe i taka ulga nie jest akceptowana przez Regionalna Izbę Obrachunkową 
Właśnie w tej chwili robimy, a dyrektora Skurasa nie ma analizę, czy da się taką 
ulgę wprowadzić. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Szczerze mówiąc, to dzisiaj kolekcjonerzy, jutro jeszcze inni itd. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
I tu ma rację Pan Przewodniczący. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czym róŜnią się kolekcjonerzy od tego, co sprzedaje, co innego? 
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Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
TeŜ jestem za takim stanowiskiem jak Pan Przewodniczący. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik  
Jestem za tym, Ŝe albo wszystkim obniŜyć tą opłatę, bo nie moŜna faworyzować 
jednych. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
I tak ta opłata była zmieniona na Jarmarku Dominikańskim, bo była kiedyś wyŜsza, 
a była obniŜona w roku 2012.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik  
Pomyślimy jeszcze o tym, gdy będzie przedstawiony projekt uchwały w sprawie 
opłaty targowej na rok 2014. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Z tej opłaty wpływy są w wysokości 1.100.000 rocznie i jeśli ją jeszcze bardziej 
obniŜymy to będzie bezproduktywna opłata. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik  
MoŜe te 100 tysięcy złotych zdejmiemy, Ŝeby było taniej, ale dla wszystkich, 
minimalnie wszystkim obniŜyć te opłatę, a nie wybiórczo dokonywać zwolnień. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Myślę, Ŝe tej grupy nie będzie satysfakcjonowało, gdy tę opłatę obniŜymy na 
przykład o 10 groszy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik  
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

Punkt – 4. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie złoŜonych ofert na 
oddanie w najem lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Szerokiej 18/19, 
o łącznej powierzchni uŜytkowej 56,60 m2 w trybie bezprzetargowym - w 
drodze zbierania i wyboru ofert. Pismo WGK.II.7152.3.77.2013.MZ.249244 z 
dnia 10.09.2013 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., Ŝe w ramach ogłoszonego 
przez Pana Prezydenta zaproszenia do składania ofert w trybie bezprzetargowym 
na najem lokalu przy ul. Szerokiej 18/19. Na najem tego lokalu, który ma łączną 
powierzchnię 56,6 m2 zgodnie z zaproszeniem ma być prowadzona galeria. Galeria 
komercyjna, dla której zgodnie z uchwałą Rady Miasta Gdańska czynsz wynosi 30% 
stawki bazowej, czyli 7, 92 zł. 
 
W ramach tego postępowania zostały złoŜone trzy oferty przez: 
 
1. Panią ElŜbietę Komarnicką – Mędra, z propozycją zagospodarowania lokalu na: 

sprzedaŜ i wystawiennictwo dzieł sztuki – galeria, która prowadzi działalność 
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gospodarczą w sąsiedztwie, równieŜ przy ul. Szerokiej, gdzie ma galerię. Tutaj 
tradycja galerii dotychczasowej, w której prowadzi działalność oferent jest 
znacząca. Jest pierwszą galerią, w której były otwarte wernisaŜe Prof. 
Jackiewicza. Prezentowali swoje prace m.in. Marian Mokwa. Galeria 
organizowała wystawy w kraju i zagranicą. Od 1993 roku ta działalność jest 
prowadzona w lokalu przy ul. Szerokiej 119/120. Szczegóły są w piśmie 
kierowanym do Państwa. Niewątpliwie duŜe zasługi i uznanie ma oferent, który 
w chce zagospodarować lokal przy ul. Szerokiej 18/19 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
To jest druga połowa budynku, który miasto oddało właścicielowi, tam gdzie były 
tekstylia. 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Drugą ofertą jest oferta Pani Anny Klucznik, z propozycją zagospodarowania lokalu 
na: galerię sztuki posiadającą w swej ofercie wizerunki plastyczne Gdańska, z 
moŜliwością handlu. W dorobku Pani Anny Klucznik jest m.in. w 2013 wystawa 
malarstwa marynistycznego Michała Candera, „Stodoła” w Rozewiu. W maju 2013 
była wystawa malarstwa Profesora Władysława Jackiewicza „Teatr WybrzeŜe” w 
grudniu 2012 wystawa poplenerowa „Barwy Oliwy VII” Dwór Oliwski. Szczegóły są w 
piśmie kierowanym do Państwa. 
 
 
Trzecią ofertą jest oferta Pani Marzeny Zubilewicz-Dzijak. Jest to absolwentka 
Akademii Sztuk Pięknych w Gdańsku, która zamierza w tym lokalu utworzyć galerie 
prowadzoną osobiście i wykorzystywać lokal na działalność twórczą lub artystyczną, 
z moŜliwością handlu. W swojej dotychczasowej działalności zawodowej 
współpracowała z Bałtycką Agencją Artystyczną „BART” w Sopocie. Tam były 
wykonywane projekty reklamowe, później projektowała wystawy sklepowe, 
biŜuterię „Amberix” i „Derwis” a takŜe zabudowy wnętrz dla firmy Komandor. W 
latach 2000-2006 zdobyła doświadczenie przy tworzeniu scenografii w Teatrze 
Miniatura, a w międzyczasie współpracowała ze Stowarzyszeniem „Współdziałanie” 
przy wielu projektach społecznych, gdzie prowadziła kluby terapeutyczne dla osób 
niepełnosprawnych. 
 
Dodam, Ŝe ten lokal, który jest przedmiotem postępowania mieści się w dwóch 
wspólnotach mieszkaniowych, ale do wynajmu jest jedynie część tego lokalu o 
powierzchni 56,6 m2. przyszły najemca jest zobowiązany do wykonania ścianki 
oddzielającej drugą część lokalu, która to część będzie przedmiotem odrębnego 
postępowania 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
 
To jest lokal, w którym była działalność medyczna, była tam chirurgia plastyczna. 
Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie złoŜonych ofert na oddanie w najem 
lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Szerokiej 18/19 ( parter), o 
łącznej powierzchni uŜytkowej 56,60 m2 w trybie bezprzetargowym - w drodze 
zbierania i wyboru ofert dla: 
 

• Pani ElŜbiety Komarnickiej – Mędra, z propozycją zagospodarowania 
lokalu na: sprzedaŜ i wystawiennictwo dzieł sztuki – galeria. 

 
Głosowanie: 
 3 głosy za, 1 głos przeciwny, 3 głosy wstrzymujące się. 
 

• Pani Anny Klucznik, z propozycją zagospodarowania lokalu na: galerię 
sztuki posiadającą w swej ofercie wizerunki plastyczne Gdańska, z 
moŜliwością handlu. 

 
Głosowanie: 
1 głos za, 4 głosy przeciwne, 2 głosy wstrzymujące się. 
 

• Pani Marzeny Zubilewicz-Dzijak, z propozycją zagospodarowania lokalu 
na: galerię prowadzoną przez artystę prowadzącego osobiście działalność 
twórczą lub artystyczną, z moŜliwością handlu. 

 

Głosowanie:  
0 głosów za, 5 głosów przeciw, 2 głosy wstrzymujące. 
 
Wobec powyŜszego głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała ofertę Pani 
ElŜbiety Komarnickiej – Mędra. Opinia Nr 57-15/333/88/2013 
 
 

Punkt – 4. 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Szanowni Państwo. Mamy jeszcze sprawę Pani Pauliny Binek, która zwróciła się z 
pretensjami, Ŝe my Ŝeśmy, jako Komisja w lutym 2011 roku lokalu tej pani nie 
przydzielili. Na lokal przy ul. Szerokiej 77/79 1A były trzy oferty i w głosowaniu 
Komisji oferta pani Binek nie otrzymała Ŝadnego głosu za, a najwięcej głosów za 
otrzymała oferta Studio Art. „Gulden”. To wiemy.  A później Pani Binek występuje 
o lokal przy ul. Mariackiej razem z mieszkaniem, tak? W końcu, o który lokal 
chodzi? 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Pani Binek jest zainteresowana pracownią artystyczną umoŜliwiającą równieŜ 
zamieszkiwanie. Z Informacji, które wcześniej przekazywała po prostu wynika, Ŝe 
nie za bardzo. Ma jakieś tam problemy rodzinne, tak przynajmniej pamiętam.  
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Co do zasady pracownie twórcze raczej są teraz przeznaczane na uŜytkowanie ich, 
jako lokali uŜytkowych a nie, jako lokali mieszkalnych. JeŜeli będą lokale 
mieszkalne, to tylko takie, których nie da się zagospodarować, jako lokale 
uŜytkowe ze względu na ograniczenia wynikające z prawa budowlanego, czyli brak 
moŜliwości przekwalifikowania na lokal uŜytkowy bądź teŜ zbyt wysokie koszty 
takiej zmiany sposobu uŜytkowania. Ewentualnie lokale usytuowane w suterenach. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie będziemy dzisiaj tego tematu rozpatrywać. Wrócimy do niego w terminie 
późniejszym. Natomiast wrócimy jeszcze do mieszkaniówki, wyroki tam są 
niepokojące. 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nie ma jeszcze wyroków. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie mówię o tym, co prasa się rozpisuje na temat korupcji w Wydziale Gospodarki 
Komunalnej. Mówię o czynszach, bo media się rozpisują na temat uchwały, którą 
zaskarŜył Rzecznik Praw Obywatelskich, miało być lepiej, a po tym wyroku wyszły 
podwyŜki, straty ulg itd. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Per saldo wpływy będą wyŜsze do budŜetu miasta. 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Per saldo tak. Czyli na tym niestety paradoksalnie ulgi potracili mieszkańcy z 
drugiej strefy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
A nie powinno być odwrotnie? 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Intencje były pewnie odwrotne. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Intencja Rzecznika Praw Obywatelskich była, Ŝeby czynsze obniŜyć, a wyszło jak 
wyszło. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Chciałem złoŜyć wniosek. Były teraz gwałtowne i nieprzewidziane zmiany w spółce 
Arena Gdańsk Operator, która zarządza stadionem. Odwołano prezesa. Prezes 
poprzedni obiecywał nam przekazać sprawozdanie i rozliczenie, chociaŜby z 
Koncertu Jennifer Lopez i Bon Jovi. W związku z tym mam prośbę, Ŝeby Komisja 
zaprosiła nowego szefa spółki, Ŝeby złoŜył sprawozdanie z tego co się juŜ zdarzyło 
łącznie z rozliczeniem tych koncertów i jakie ma pomysły na przyszłość. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Tak. Pan Hymczak powiedział, to było przed koncertem Bon Jovi, Ŝe będzie 
sprawozdanie z obu koncertów. To było na posiedzeniu Komisji w miesiącu marcu, 
byliśmy wówczas na wyjazdowym posiedzeniu w siedzibie Międzynarodowych 
Tragów Gdańskich. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Przyjmuję to jako temat na Komisję. Ustalimy jeszcze tylko datę, bo plan 
posiedzeń mamy ustalony. 
Dziękuję bardzo. Porządek obrad został wyczerpany. Nie ma więcej spraw ze strony 
członków Komisji. Dziękuję bardzo za czynny udział w posiedzeniu. Zamykam 
posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:00. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska  
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Opinie podjęte na posiedzeniu Komisji: 
 
 
BRMG-KPGiM-III. 0012.18-3.2013.EWD.264737 
Sprawa: BRMG - S.0006.261.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 59-17/325/80/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 24 września 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia opinii o 
lokalizacji kasyna gry – druk nr 1027. 

======================================================= 
 
 

            Po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały, został poddany 
pod głosowanie wniosek za przyjęciem i pozytywnym zaopiniowaniem 
przedmiotowej uchwały, zawartej w druku nr 1027. 
 
Głosowanie przebiegło w następujący sposób: 
 
2 głosy za, 2 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących się. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Maciej Lisicki  
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.18-4.2013.EWD.264773 
Sprawa: BRMG - S.0006.259.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 59-17/326/81/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 24 września 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zawarcia Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a Gminą Miasta Sopotu w sprawie 
określenia wzajemnych zobowiązań Gminy Miasta Gdańska i Gminy Miasta Sopotu w 
zakresie zarządzania fragmentem połoŜonej w granicach administracyjnych Gminy 
Miasta Gdańska i Gminy Miasta Sopotu tzw. Drogi Zielonej od skrzyŜowania z Aleją 
Grunwaldzką/Aleją Niepodległości do ronda u zbiegu ulic Gospody i Wł. Łokietka 
włącznie, i jego finansowania – druk nr 1025. 

======================================================= 
 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Pana 
Macieja Radowicza, Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w 
Gdańsku, Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty 
w druku nr 1025. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Maciej Lisicki  
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.18-5.2013.EWD.264778 
Sprawa: BRMG - S.0006.281.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 59-17/327/82/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 24 września 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych – druk nr 1042. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Pana 
Marcina Dawidowskiego, Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 5 głosami za – jednogłośnie - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1042. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Andrzej Bojanowski  
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.18-6.2013.EWD.264789 
Sprawa: BRMG - S.0006.273.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 59-17/328/83/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 24 września 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-
2040 – druk nr 1034. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Jolantę Ostaszewską, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 głosami za, przy  2 
głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek 
- zawarty w druku nr 1034. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska  
Skarbnik Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.18-7.2013.EWD.264798 
Sprawa: BRMG - S.0006.274.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 59-17/329/84/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 24 września 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1035. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Jolantę Ostaszewską, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków, Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach 
wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1035. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska  
Skarbnik Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.18-8.2013.EWD.264806 
Sprawa: BRMG - S.0006.268.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 59-17/330/85/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 24 września 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia wysokości 
stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie Miasta Gdańska – 
druk nr 1029. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Jolantę Ostaszewską, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 głosami za, przy 1 
głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek 
- zawarty w druku nr 1029. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
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Pani Teresa Blacharska  
Skarbnik Miasta Gdańska 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III. 0012.18-9.2013.EWD.264820 
Sprawa: BRMG - S.0006.268.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 59-17/331/86/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 24 września 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia zasad ustalania i 
poboru oraz terminu płatności i wysokości stawki opłaty miejscowej na terenie 
Miasta Gdańska – druk nr 1030. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Jolantę Ostaszewską, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 głosami za, przy 2 
głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek 
- zawarty w druku nr 1030. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 
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Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska  
Skarbnik Miasta Gdańska 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III. 0012.18-10.2013.EWD.264832 
Sprawa: BRMG - S.0006.270.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 59-17/332/87/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 24 września 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 1031. 

======================================================= 
 
 

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Jolantę Ostaszewską, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków, Komisja 4  głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i                  
2 głosach wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty                  
w druku nr 1031. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 
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Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska  
Skarbnik Miasta Gdańska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BRMG-KPGiM-III.0012.18-11.2013.(wch.:18-2.2013) EWD.264848 
 

Sprawa WGK.II.7152.3.77.2013.MZ.249244 
z dnia 10.09.2013 r. 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 

Opinia Nr 57-15/333/88/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 24 września 2013 roku 
 
 
do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie złoŜonych ofert na oddanie w najem lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Szerokiej 18/19 ( parter), o łącznej powierzchni 
uŜytkowej 56,60 m2 - w trybie bezprzetargowym - w drodze zbierania i wyboru ofert. 

====================================================== 
 
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Panią Barbarę Majewską, 
Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ŝe na zagospodarowanie lokalu zostały 
złoŜone 3 oferty przez: 
 

2. Panią ElŜbietę Komarnicką – Mędra, z propozycją zagospodarowania lokalu na: sprzedaŜ i 
wystawiennictwo dzieł sztuki – galeria. 

 

3. Panią Annę Klucznik, z propozycją zagospodarowania lokalu na: galerię sztuki posiadającą w 
swej ofercie wizerunki plastyczne Gdańska, z moŜliwością handlu. 
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4. Panią Marzenę Zubilewicz-Dzijak, z propozycją zagospodarowania lokalu na: galerię 
prowadzoną przez artystę prowadzącego osobiście działalność twórczą lub artystyczną, z 
moŜliwością handlu. 

 
Komisja przystąpiła do głosowania: 
 
• Oferta Pani  ElŜbiety Komarnickiej – Mędra: 3 głosy za,1 głos przeciw, 3 głosy wstrzymujące się. 

• Oferta Pani Anny Klucznik: 1 głos za, 4 głosy przeciwne, 2 głosy wstrzymujące się. 

• Oferta Pani Marzeny Zubilewicz–Dzijak: 0 głosów za, 5 głosów przeciw, 2 głosy wstrzymujące się. 
 
Wobec powyŜszego głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała ofertę                                      
Pani ElŜbiety Komarnickiej – Mędra.  
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


